
 

 

   Gemeente Oss 

www.oss.nl  

Postbus 5 

5340 BA  Oss 

 

Gemeente ‘s-Hertogenbosch 

www.s-hertogenbosch.nl 

Postbus 12345 

5200 GZ ‘s-Hertogenbosch 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Conceptverslag Stuurgroep 8 juli 2024 

 

Aanwezig: Gedeputeerde Bas Maes, Suzanne van Lith (Projectleider namens Provincie 

Noord-Brabant), wethouder Oss Kees van Geffen, wethouder ’s-Hertogenbosch Mike van der 

Geld, voorzitter Bart Krol, projectmanager Duurzame Polder Erik Opdam (verslag). 

Online aangesloten: Ambtelijk opdrachtgevers Berry Berendsen (’s-Hertogenbosch) en Peter 

Mertens (Oss), ambtelijk opdrachtgever namens Provincie Noord-Brabant Eltjo Kugel; liaison 

gemeente ‘s-Hertogenbosch Jelle Helming. 

  

1. Opening en mededelingen: Bart Krol opent de vergadering. Er zijn geen andere 

bespreekpunten. 

2. Verslagen stuurgroep-vergaderingen van 19 februari 2024 en 26 april 2024. 

In het verslag van 19 februari wordt één zin onder punt 6 geschrapt omdat die niets 

toevoegt. Verslag is vastgesteld. In verslag van 26 april onder punt 2 wordt de eerste 

zin geschrapt omdat die niet relevant is. Op pagina 2 in de laatste alinea wordt 

“coalitie” vervangen door “gemeenteraad”. Verslag is vastgesteld. Dank aan de 

notulist. 

3. Bestuurlijke reactie op concept VKA en conceptprogramma provincie Noord-

Brabant. De gedeputeerde van Provincie Noord-Brabant reageert mondeling op het 

concept Voorkeursalternatief en Ontwerpprogramma Duurzame Polder dat eerder 

ambtelijk is besproken. De heer Maes deelt mee: “De provincie ziet het grote 

maatschappelijke belang van de energietransitie in Brabant en ziet de Duurzame 

Polder als een belangrijke plek om een substantiële bijdrage te leveren aan de 

gemeentelijke en provinciale doelstellingen m.b.t. opwek van duurzame energie. Als 

provincie staan we dan ook nog steeds achter de bestuursovereenkomst die we op 12 

oktober 2021 zijn aangegaan met beide gemeenten en EZK. Met als hoofddoel het 

opwekken van duurzame energie en waar koppelkansen worden benut met betrekking 

tot andere belangen zoals klimaatadaptatie, wonen, landbouw, natuur, recreatie en 

cultuurhistorie. Ook staan wij nog steeds achter de keuze om de rol van Bevoegd 

Gezag bij de beide gemeenten neer leggen. Op verzoek van beide gemeenten hebben 

wij in februari 2024 een ambtelijke reactie gegeven op het concept-VKA en concept-

programma. In deze reactie hebben wij onze aandachtspunten geuit, met als doel – 

en in de veronderstelling – deze punten gezamenlijk te verbeteren en daarmee uit te 

komen op een kwalitatief beter plan voor de Duurzame Polder, ten einde de opgave te 
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kunnen realiseren. De kern van onze zorg was gericht op de haalbaarheid en 

uitvoerbaarheid van het concept-VKA en daarmee ook het gebiedsprogramma. Vanuit 

de verantwoordelijkheid die de provincie heeft op het gebied van o.a. 

natuurbescherming, moeten we wijzen op de belangen van de natuur in het 

algemeen, en op die van de weidevogels (inclusief ganzen en smienten) in het 

bijzonder. Onze genoemde zorgen m.b.t. het verschil in afstandsnormering en m.b.t. 

het draagvlak, vloeien hieruit voort.  

We gaan ervan uit dat de inmiddels in gang gezette acties voor eventuele 

compensatie en mitigatie en de scherpte op de navolgbaarheid van de gemaakte 

keuzes, leidt tot een zorgvuldig, tijdig en kwalitatief goed proces om de 

natuurbelangen in de Duurzame Polder te borgen en tegelijkertijd te voldoen aan de 

opgave voor de opwek van duurzame energie in Noordoost-Brabant.” 

De Stuurgroep neemt met instemming kennis van deze reactie. Wethouder Van Geffen 

constateert dat de gedeputeerde het gezamenlijke belang onderstreept om zowel 

ambtelijk als bestuurlijk tot een goed en voor de verschillende belanghebbenden 

acceptabel resultaat te komen. Wethouder Van der Geld zegt vertrouwen te hebben in 

het gezamenlijk halen van de eindstreep in project Duurzame Polder. De Stuurgroep 

besluit om dit standpunt te betrekken in de tekst van het ontwerpprogramma en de 

wethouders kunnen deze inbreng gebruiken bij de beraadslagingen met colleges en 

raden.  

4. Rondvraag en sluiting: Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. De 

voorzitter bedankt de deelnemers voor ieders bijdrage en sluit de vergadering.  

 

 


